

AJB/CirNo.24/AJB/AY2023-24/February

27th February 2024

Subject: School transport Drop off Protocol

Dear Parents,

We would like to bring to your attention an important update concerning the drop-off protocol for students utilizing the school bus service, in line with the guidelines from the ITC.

Students below the age of 11 years:

- Commencing from, Tuesday, 27/2/2024, students below the age of 11 years are not permitted to disembark from the bus at the designated drop-off point unless a parent or assigned guardian is present to receive them. In the event that the parent or guardian is not present, the student will be returned to the school after dropping off all other students, and it will be necessary for you to collect them from the school after 3:30 p.m.

Students' behaviour:

- It is crucial to note that any behavioral issues on the bus will lead to a one-day suspension of the bus service for the student involved.
- Should the behavior persist, the bus service for that particular student may be cancelled.

These policies and regulations are being enforced to ensure the safety and well-being of all our students. We sincerely request your cooperation in adhering to these guidelines. Thank you for your attention to this matter.

السادة أولياء الأمور الكرام ،
نود أن نلفت انتباهكم إلى تحديث مهم يتعلق ببروتوكول النزول للطلاب الذين يستخدمون خدمة الحافلات المدرسية، بما
يتمشى مع إرشادات مركز النقل المتكامل.

الطلاب أقل من 11 سنة:

- ابتداءً من يوم غد الثلاثاء الموافق 2024/2/27، لن يسمح للطلاب الذين تقل أعمارهم عن 11 سنة بالنزول من الحافلة في نقطة النزول المخصصة إلا في حالة حضور ولي الأمر أو الشخص المكلف لاستلامهم. في حالة عدم حضور ولي الأمر أو الشخص المكلف، سيتم إرجاع الطالب إلى المدرسة بعد إيصال جميع الطلاب الآخرين، وسيكون من الضروري أن تقوموا باستلامهم بعد الساعة 3:30 مساءً.

سلوك الطلاب:

- من المهم ملاحظة أن أي مشكلات سلوكية في الحافلة ستؤدي إلى تعليق خدمة الحافلات للطلاب المعني لمدة يوم واحد.
- إذا استمر هذا السلوك، فقد يتم إلغاء خدمة الحافلات لهذا الطالب بعينه.
- يتم تطبيق هذه السياسات واللوائح لضمان سلامة جميع طلابنا. ونحن نطلب تعاونكم و الالتزام بهذه المبادئ التوجيهية.